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ZAPISNIK 

 

s 14. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA OPĆINE LASTOVO, održane 25. siječnja 2023. 

godine, s početkom u 09:00 sati u uredu Općinske načelnice. 

 

NAZOČNI vijećnici: Dino Katić, Marinela Kvinta Lešić, Gojko Antica, Carl Ivelja 

 

NISU NAZOČNI: Nikol Škratulja, Rino Barbić 

 

 

OSTALI NAZOČNI: Anita Jančić Lešić općinska načelnica, Antonia Frlan pročelnica 

Jedinstvenog upravnog odjela, Anita Lešić viša referentica za Proračun i financije. 

 

Predsjednik Dino Katić otvorio je sjednicu i pozdravio nazočne. 

 

Predsjednik Dino Katić utvrdio je da su na sjednici nazočna četiri vijećnika i da Vijeće može 

pravovaljano odlučivati te je predložio sljedeći izmijenjeni 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Zapisnik sa 13. sjednice Općinskog vijeća 

2. I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Lastovo za 2023. godinu 

3. Pravilnik o provedbi postupka jednostavne nabave 

4. Odluka o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće radnika Dječjeg vrtića Biser 

Lastova 

5. Zaključak – kat.čest.zem. 13060/45 

6. Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara  na području Općine Lastovo u 2022. godini 

7. Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 2023. godinu 

8. Vijećnička pitanja 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da je jednoglasno (sa četiri 

glasa „za“) usvojen dnevni red. 

 

AD 1. ZAPISNIK SA 13. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

 

Kako nije bilo rasprave predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje 

Zapisnik sa 13. sjednice Općinskog vijeća. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se Zapisnik sa 13. 

sjednice Općinskog vijeća usvaja jednoglasno (sa četiri glasa „za“ ) 

 

AD 2. I. IZMJENE I DOPUNE PRORAČUNA OPĆINE LASTOVO ZA 2023. 

GODINU 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ Aniti Lešić Višoj referentici za proračun i financije. 

 

Anita Lešić: U ovom rebalansu, odnosno Izmjenama i dopunama Proračuna imamo svega 

nekoliko izmjena. Prva se odnosi na nabavu pisarnice za Općinu Lastovo, to smo imali u 

Proračunu za 2022. godinu pa pošto nije ostvareno u 2022. godini to smo makli iz toga 
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Proračuna i evo sada idu u ovaj Rebalans. Plan gospodarenja otpadom koji moramo donijeti 

u iznosu od 7.000,00 eura i povećanje plaća jer se planira zapošljavanje još jednog 

djelatnika, sve ukupne izmjene su 47.000,00 eura i to je sve što se promijenilo u Proračunu u 

Rebalansu u odnosu na Proračunu koji je donesen u prosincu prošle godine.  

 

Anita Jančić Lešić: Općina je u zakonskoj obavezi uvođenje pisarnice, pošto je sva 

informatička oprema dotrajala i za tu pisarnicu treba nabaviti serverske i ostale programe to 

bi koštalo oko 200.000,00 kuna. 

 

Antonia Frlan: Manje.  

 

Anita Lešić: 22.000,00 euri. 

 

Antonia Frlan: Od toga je pola za opremu i pola za programe. 

 

Anita Jančić Lešić: Mi smo kandidirali 150.000,00 kuna preko Fonda za zaštitu okoliša i 

tako da će se najveći dio toga financirati iz Fonda, ali mora stajati u Proračunu sva sredstva i 

ona koja ćemo dobiti kao potporu i ona koja su Općinska.  

Isto tako odlučili smo zaposliti još jednu osobu, posla ovdje ima jako puno i bilo bi posla za 

još više osoba, ovo je onaj dio koji Općina može financijski podnijeti.  

 

Antonia Frlan: Plan gospodarenja otpadom koji nam ističe ove godine i ove godine moramo 

donijeti novi, nismo ga stavili kada se radio Proračun pa je sada u Izmjenama i dopunama.  

 

Dino Katić: Hoćeš li ti reći par riječi u vezi Jedinstvenog upravnog odijela i novog 

zapošljavanja. 

 

Antonia Frlan: Svakako nam treba još jedna osoba, ne stižemo sve poslove odraditi, ne 

stižemo popratiti sve projekte i na vrijeme ispuniti sve svoje obveze i dobro je da sada 

imamo sredstava za zapošljavanje i mislim da je obavezno da se to i realizira. 

 

Gojko Antica: Mislim da smo o tome već pričali, to je već poznato. 

 

Dino Katić: Da, već smo to iskomunicirali. 

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje I. Izmjene i dopune 

Proračuna Općine Lastovo za 2023. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa četiri 

glasa „za“) donose 

 

I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Lastovo za 2023. godinu 

(u privitku)   

 

 

AD 3. PRAVILNIK O PROVEDBI POSTUPKA JEDNOSTAVNE NABAVE 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ Antoniji Frlan pročelnici Jedinstvenog upravnog odjela. 

 

Antonia Frlan: Imali smo Pravilnik iz 2017. godine tada ga je donosio Općinski načelnik, 



3 

 

sada s novim izmjenama Zakona ovaj Pravilnik donosi Općinsko vijeće, malo je 

pojednostavljen i prilagođen našim potrebama i situacijama u kojima se Općina nalazi 

prilikom provedbe jednostavne nabave. Iznosi su i pragovi sada u eurima i osim toga nema 

nekih većih razlika od Pravilnika koji je do sada vrijedio.    

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu. 

 

Dino Katić: Znači usklađuje se sa Zakonom? 

 

Antonia Frlan: Da. 

 

Dino Katić: A koje su razlike? 

 

Antonia Frlan: Glavna je razlika ta što ga više ne donosi Općinski načelnik nego Općinsko 

vijeće.  

 

Marinela Kvinta Lešić: I u eurima je. 

 

Dino Katić: I to je to od značajnijih promjena? 

 

Antonia Frlan: Tako je, još neke stvari koje smo primijetili tokom posla da nam možda 

nedostaju u Pravilniku, da je propisano Zakonom o javnoj nabavi koji se ne odnosi na 

jednostavnu nabavu, a nama se događaju, te smo stvari dodali u Pravilnik, ali u skladu je sa 

Zakonom, nema nikakvih značajnijih razlika.  

 

Dino Katić: I kako će se to tehnički izvoditi? 

 

Antonia Frlan: Jednako, Općinska načelnica će donositi Odluku u početku jednostavne 

nabave, imenovati povjerenstvo, objavit će se poziv, stručno povjerenstvo će procijeniti 

ponude i razlika je to što nam to do sada nije pisalo u Pravilniku, iako smo se toga trebali 

držati, procijenjena vrijednost je vrijednost bez PDV-a, Općina plaća PDV i nije oslobođena 

i onda u slučaju ako nam se javi neki obrt čija je cijena bez PDV-a ispada povoljnija, ali 

morali smo prihvatiti ono što je za Općinu skuplje. Sada u Pravilniku i piše da uspoređujemo 

cijene sa PDV-om. 

 

Gojko Antica: Ako se netko javi bez PDV-a, a netko se javi s PDV-om i ovaj je jeftiniji koja 

je onda situacija? 

 

Antonia Frlan: Ovisi, ako je ovome tko je obveznik PDV-a, bez PDV-a manja cijena, a s 

PDV-om mu prelazi ovu drugu ponudu koja je ista, do sada smo morali izabrati ovu koja je 

za nas skuplja jer je bez PDV-a bila niža, a sada možemo uspoređivati sa PDV-om i reći da 

je povoljnija ova koja nema PDV. 

 

Gojko Antica: Ako ovaj koji je ponudio bez PDV-a nadodaš mu PDV i takva bude manja, 

onda možeš birati nju? 

 

Antonia Frlan: Možeš naravno, samo da se uspoređuje ova sa PDV-om i ova bez PDV-a. 

 

Dino Katić: Sada se gledaju samo brojke?  
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Antonia Frlan: Sada se gleda samo bez PDV-a. 

 

Gojko Antica: Logično je to sve, nebitno ali u svakom slučaju dobro zato što će načelnica ili 

načelnik tko bude, moći bit transparentniji i druga stvar je što je u skladu sa Zakonom. 

 

Antonia Frlan: Transparentnost je ista, isto je to sve bilo i sada i usklađeno sa Zakonom, ovo 

nam samo nije bilo predviđeno Pravilnikom, a evo nedavno se dogodila takva situacija, prije 

toga nije se dogodilo od kada ja radim da smo morali izabrati nepovoljniju ponudu. 

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Pravilnik o provedbi 

postupka jednostavne nabave. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa četiri 

glasa „za“) donosi 

 

Pravilnik o provedbi postupka jednostavne nabave (u privitku). 

 

AD 4. ODLUKA O IZMJENI ODLUKE O KOEFICIJENTIMA ZA OBRAČUN 

PLAĆE RADNIKA DJEČJEG VRTIĆA BISER LASTOVA 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ Antoniji Frlan pročelnici Jedinstvenog upravnog odijela. 

 

Antonia Frlan: Na prošloj ste sjednici donijeli Odluku o koeficijentima za obračun plaće 

radnika Dječjeg vrtića Biser Lastova, sada se koeficijenti ne mijenjaju odnosno izmjena je 

što smo odvojili kuhara i spremača, sada je to još uvijek jedno radno mjesto sa istim 

koeficijentom i u Vrtiću je bilo dosta problema, svih smo ih  više manje riješili jedino je 

ostalo problematično to radno mjesto, obzirom da se radi o dvokratnom radu teško je jednoj 

osobi to odrađivati i obzirom da i mi imamo problem u Općini sa spremačicom mislili smo 

to drugačije ustrojiti. Sada s ovom Odlukom, koeficijent za kuhara ostaje koliki je i bio 1,10, 

a spremača se malo smanjio 1,0 koliki je i koeficijent našeg spremača u Općini pa će onda 

naknadno upravno Vijeće izmijeniti Pravilnik o ustroju Dječjeg vrtića i odvojiti ta dva radna 

mjesta. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Teta u vrtiću će biti samo kuharica? 

 

Antonia Frlan: Jedna će biti samo kuharica, druga će biti spremačica ne na puno radno 

vrijeme, ali će se raditi o dvije različite osobe, jer za kuharicu treba više od 4 sata, a za 

spremačicu je 4 sata dovoljno, ali ne može sve raditi jedna osoba, stvari ne funkcioniraju. 

Tako da je to izmjena, a nakon toga ćemo ići u razdvajanje radnih mjesta.   

 

Dino Katić: To je interna stvar, oni poznaju te odnose i znaju situaciju i ako ovo rješava 

problem, onda bi to trebalo tako napraviti. 

 

Antonia Frlan: Ovo je prijedlog i ravnateljice Dječjeg vrtića, mi ovdje ne znamo stanje u 

Vrtiću i kako tko radi i kako stvari funkcioniraju. 

 

Gojko Antica: Al koliko ja znam čistač i kuhar ne bi trebala biti jedna osoba, to znam iz 

Zakona što se tiče veterinarstva, što se tiče namirnica i to je na granici. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Zato je bilo odvojeno  radno vrijeme, ujutro je radila kao kuharica, a 

https://www.google.com/search?client=firefox-b&q=transparentnost&sa=X&ved=2ahUKEwij7Lf0q-X8AhVIgosKHadAC4UQ7xZ6BAgLEAE
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popodne kao čistačica. 

 

Antonia Frlan: Dobro, u redu, u svakom slučaju sada to razdvajamo. 

 

Dino Katić: Ti govoriš radi hrane. 

 

Gojko Antica: Zaraza, ulaz čisti, izlaz čisti, ulaz prljavi, izlaz čisti. 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ Aniti Jančić Lešić općinskoj načelnici Općine Lastovo. 

 

Anita Jančić Lešić: Mislim da jednostavno postoji potreba, to je zapošljavanje još defakto na 

pola radnog vremena, također Općina Lastovo već dugo ne može pronaći spremačicu, u 

ovom slučaju kombinacija jedne osobe koja bi radila pola radnog vremena kao spremačica u 

Vrtiću, a pola radnog vremena u Općini opet bi omogućili da lakše nađemo osobu koja će to 

raditi jer za 4 sata je vrlo teško naći osobu. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Bila bi na punoj plaći. 

 

Anita Jančić Lešić: Bila bi na punoj plaći i bila bi u dvije firme i na taj način bi moguće 

mogli naći osobu kojoj bi mogli ponuditi puno radno vrijeme. 

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Odluku o izmjeni Odluke 

o koeficijentima za obračun plaće radnika Dječjeg vrtića Biser Lastova. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa četiri 

glasa „za“) donosi  

 

Odluku o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće radnika Dječjeg vrtića 

Biser Lastova (u privitku) 

 

AD 5. ZAKLJUČAK – KAT.ČEST.ZEM. 13060/45 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ Aniti Jančić Lešić, općinskoj načelnici Općine Lastovo. 

 

Anita Jančić Lešić: Evo tu je Zaključak, čestice koje su dobivene od strane Republike 

Hrvatske, a koje se nalaze ispod Doma za stare i Doma za mlade, to je onaj potez, ne 

obuhvaćaju čitavu površinu Doma za stare, odnosno nisu riješeni imovinsko pravni odnosi 

zgrade bivše Sirene koja je predviđena za Dom za stare, dio zgrade leži na ovoj novo 

formiranoj čestici koja je još uvijek u vlasništvu Republike Hrvatske i jednim malim dijelom 

je u vlasništvu privatne osobe.  

Da bi mogli riješiti te imovinsko pravne odnose mi moramo riješiti prvo odnos sa privatnom 

osobom i tu sa ovim Zaključkom bi se ovlastila Općinska načelnica i Jedinstveni upravni 

odjel da idu u rješavanje tih imovinsko pravnih odnosa bilo zamjenom ili kupnjom tog 

malog dijela čestice zgrade i nakon toga traženje vlasništva od Republike Hrvatske, ja Vam 

mogu pokazati skicu kako čestice stoje čisto da se vidi. To bi bilo to, jednostavno rješavanje 

imovinsko pravnih odnosa, kao u većini slučajeva kojih imamo problem, da bi bilo što mogli 

dalje s obzirom da postoji mogućnost, odnosno radi se na tome da krenemo. 

 

Općinska načelnica pokazuje skicu i objašnjava Općinskom vijeću. 
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Gojko Antica: U biti mi ćemo otkupiti dio neke osobe i onda će se to riješiti? 

 

Anita Jančić Lešić: Nakon toga idemo u rješavanje sa državom, međutim pošto je država 

dala suglasnost za formiranje te čestice ne vjerujem da će biti problem, samo je stvar 

vremena. 

 

Gojko Antica: Ja bi da tehnički pitam, ja bi volio da se to ne zbog sadašnjosti nego zbog 

budućnosti jer u ovoj nekoj viziji mjesta Ubli tu bi trebala ići cesta gore iznad, ali kako bi Vi 

otkupili dio od privatne osobe koja je, onda bi se i taj slijedeći postupak pojednostavio više 

on nema što u tome smjeru razmišljam. 

 

Dino Katić: U svakom slučaju to je način da se to riješi? 

 

Anita Jančić Lešić: Da se to riješi, jer bez toga mi ne možemo napredovati sa nikakvim 

projektom ni sa Domom za starije ni za Domom za mlade, odnosno one zgrade ne možemo 

kandidirati nigdje. 

 

Antonia Frlan: Dobili smo neki dan potvrdu od Hrvatskih šuma. Da bi poslali zahtjev 

Ministarstvu državne imovine moramo dostaviti potvrdu Hrvatskih šuma da se ne nalazi u 

šumskoj gospodarskoj osnovi, a u njihovoj potvrdi piše da se nalazi sada ne znam hoće li to 

usporiti. 

 

Anita Jančić Lešić: U Zemljišne knjige je uređeno zemljište. 

 

Antonia Frlan: Da, ali čim i u posjedu piše Hrvatske šume. 

 

Anita Jančić Lešić: Ali nije nego rješavati imovinsko pravne odnose, ovo je jedan od koraka 

rješavanje imovinsko pravnih odnosa. 

 

Dino Katić: Tu se ne radi o nekom značajnijem iznosu. 

 

Antonia Frlan: Što se tiče fizičke osobe ne. 

 

Dino Katić: Što je s Hrvatskom vodama? 

 

Antonia Frlan: Hrvatske vode su sporne na drugoj čestici, ne na ovoj nego na onoj prema 

igralištu. 

 

Gojko Antica: Meni te Hrvatske šume, svaka njima čast, ali one imaju svoja prava ali imaju i 

svoje obaveze, ne može biti i zgrada u vlasništvu Hrvatskih šuma ako je dio čestice koja je 

zgrada mislim da to ne može biti u vlasništvu Hrvatskih šuma tako da tu ne bi bilo sporno tu, 

a moje mišljenje o Hrvatskim šumama i o rješavanju imovinsko pravnih odnosa znate već. 

 

Anita Jančić Lešić: Zadrži za sebe. 

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Zaključak – kat.čest.zem. 

13060/45. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa četiri 

glasa „za“) donosi 
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Zaključak – kat.čest.zem. 13060/45. (u privitku)  

 

 

AD 6. IZVJEŠĆE O STANJU ZAŠTITE OD POŽARA I STANJU PROVEDBE 

GODIŠNJEG PROVEDBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA  

NA PODRUČJU OPĆINE LASTOVO U 2022. GODINI 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ Antoniji Frlan pročelnici Jedinstvenog upravnog odijela. 

 

Antonia Frlan: Ovo je izviješće o stanju požara za prošlu godinu, navedeni su akti koji su 

doneseni i koji su prošle godine bili na snazi vezano za zaštitu od požara, što je vezano za 

zaštitu od požara doneseno i što je sve razmotreno na sjednici stožera civilne zaštite, DVD je 

jedina vatrogasna postrojba koja djeluje na području Općine Lastovo, piše koliko su imali 

intervencija, 12 intervencija od čega je 8 bilo šumskih požara, 2 intervencije ispumpavanja i 

2 intervencije rezanja stabala bora. U prošloj godini Općina Lastovo je osigurala 145.000,00 

kuna iz Proračuna za potrebe zaštite od požara i time je to od ovog izviješća. 

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu. 

 

Gojko Antica: Ja moram postaviti par pitanja vezano i za Park prirode, nažalost država i 

Zakoni su doneseni na način da su Nacionalni parkovi uključeni, a Parkovi prirode su 

isključeni. 

 

Dino Katić: Nisu isključeni nego nemaju obavezu. 

 

Gojko Antica: Isključeni su, primjer, dođe gliser od Parka prirode i odvede vatrogasce 

negdje, nebitno. Nekako se čini malo intervencija, dosta često se pojavljuju situacije iznad 

ceste bor ili čišćenje protupožarnih putova, tu su neka preklapanja nadležnosti Hrvatskih 

šuma sa privatnim parcelama i to mi se čini nekako neuređeno, jer kada vidim televiziju i što 

sve vatrogasci rade u drugim mjestima i prometne nesreće i kada sječu ona auta pa onda rade 

kod poplava, kod požara, kod tih drva, rušenja. Ja vidim da kod nas samo cestar radi, iako on 

možda nema opremu, nema motornu pilu, tako da mislim da bi vatrogasce trebalo uključiti 

malo više u te neke stvari, ali mislim da bi se trebali pripremati za sezonu protupožarnu i 

nekim prstenovanjem polja, čišćenjem uz cestu kao što smo bili radili kada su bili javni 

radovi, nešto na taj način. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Hoćeš reći da ne stoje za ludu nego da nešto rade? 

 

Gojko Antica: Ne, ne, ja ne govorim da oni stoje za ludu, nego treba vidjeti što drugi rade i 

što bi ovdje mogli raditi. 

 

Anita Jančić Lešić: Ja bih samo rekla da pošto je bilo 8 šumskih požara za kojih mi ne 

znamo, da je to super stvar jer su se ugasili na vrijeme i da je to nama najvažnija stvar da 

nam ljeti nekakav požar ne pobjegne, jer kada požar pobjegne onda je to veliki problem, tako 

da što se tiče ovoga možemo jedino željeti da i u 2023.godini svi ti ljetni požari ostanu takvi, 

da mi nemamo informaciju o njima što znači da su na vrijeme ugašeni. Što se tiče ovih 

drugih stvari, to su stvari za koje treba postojati suradnja i zajednički rad, ja se slažem i treba 

raditi na tome. 
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Gojko Antica: Treba se isplanirati da se radi, na to sam mislio, da se predvidi, isplanira da se 

napravi nešto, ne znam. 

 

Dino Katić: Ima ih dvoje samo. 

 

Gojko Antica: Ima ih dvoje sada, a što nije Crnić dao otkaz? 

 

Dino Katić: Da, sada je Kristijan. 

 

Gojko Antica: Nisam znao. 

      

Dino Katić: Radi toga slijetanja helikoptera imaju dvoje ljudi, tu te to prisiljava, a njih dvoje 

ne mogu to sve pohvatati. Kako će dvoje ljudi napraviti toliki veliki posao, svakako bilo je 

govora u Vatrogasnoj zajednici županijskoj na nivou države da će se zapošljavati otprilike 6 

profesionalaca i sada ne znam dokle je to došlo, nitko više ne spominje vjerojatno.  

 

Anita Jančić Lešić: Ustroj Vatrogasne zajednice nije vezan samo za Lastovo, vezan je za 

cijelu državu i u onom trenutku kada se to bude rješavalo riješiti će se i Lastovo. Ne može se 

rješavati odvojeno i ja se nadam da će to biti uskoro. 

 

Gojko Antica: Ma ja imam konkretan prijedlog, da se uključi kao što su već radili, ne znam 

sada, kraj moje zgrade su Hrvatske šume sklopile ugovor sa DVD-om i očistili su neke 

borove i da se uključi, da se traži. Negdje su to Hrvatske šume negdje su to Hrvatske vode da 

se sklope neki ugovori i da oni rade nešto za njih što je recimo za zgradu za opasnost kada 

stoji bor, od požara ili od pada prilikom nevremena, da su uključeni i u zimskim vremenima 

ako imaju vremena, mogućnosti i opreme da to rade, jer u slučaju požara kada požar dođe do 

zgrade, zgrada je izgorjela, ali to može samo dopis, suradnja da nešto naprave po tome 

pitanju. Nema veze je li to uz more tamo po Pasaduru su zvali, Martino iznad zgrade mu je 

bor ili je to zgrada ova naša ili je negdje drugo. Kada se prstenuju borovi, koji će se kasnije 

osušiti i to je dio zahvata u šumi, govorim o Hrvatskim šumama jer oni nemaju djelatnika 

više tu, kao što su prije imali i oni su na neki način prisiljeni da uspostave suradnju sa nekim, 

a DVD Lastovo je tu najbliži jer imaju opremu, imaju skale, motorne pile. 

 

Dino Katić: Sa Hrvatskim šumama ti je motrionica. 

 

Gojko Antica: Znači da su uspostavili jedan veći nivo suradnje. 

 

Dino Katić: Evo kada već to govoriš, može li Park prirode Lastovsko otočje sa svojom 

logistikom pokrenuti to pa onda da se njih priključi, to treba netko pokrenuti može možda 

Park prirode sa svojom logistikom da to pokrene. 

 

Gojko Antica: Mi nemamo to predviđeno u godišnjim planovima, ali ja govorim ovo za 

ubuduće ne govorim za sada. 

 

Antonia Frlan: A mi moramo donijeti ovaj akt, a nemamo ljude koji bi ovo radili i tako da 

svatko nešto ima, nešto nema, da surađuju sve te institucije zajedno nešto bi se i moglo 

napraviti, a ovako ne. 

 

Gojko Antica: Znači ne može se u Godišnji plan uključiti da u zimskim mjesecima ti 

vatrogasci nešto odrade za novac? 
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Antonia Frlan: Ma mi možemo u Godišnji plan napisati što god hoćete, možemo napisati ali 

logistika i stanje na terenu je nešto drugo i što će dva čovjeka napraviti? 

 

Gojko Antica: Dva čovjeka? Pa čudo bi mogli napraviti u 10 mjeseci. 

 

Anita Jančić Lešić: Ovako, mislim da generalno svatko najbolje pozna situaciju u svojoj 

firmi i u svojim firmama, tako da bi svatko trebao reći samo ono što on može doprinijeti. 

Onaj tko ima svoju instituciju, udrugu, što već ima i zna koliko može doprinijeti, nije 

korisno govoriti o tome što drugi treba napraviti. U principu svatko treba reći ono što on 

može napraviti i onda se može zajednički surađivati. 

 

Gojko Antica: Ja sam rekao svoje mišljenje i mislim da imam pravo, a mislim da dva 

djelatnika zimi mogu napraviti u protupožarnoj zaštiti, ja ne govorim da oni rade nešto što 

nije njihov posao. Znači ako ti napraviš protupožarne prosjeke i zaštitiš zgrade, ja sam išao 

na tečaj iz vatrogastva i točno se tamo navodi koliko metara od koliko velike zgrade mora 

biti udaljen koliko visoko raslinje, točno se navodi na tečaju je to bilo, a mi imamo zgrade i 

kuće iznad kojih su borovi, ljudi moji pa jeli to protupožarna zaštita, ja sam rekao što sam 

imao. 

 

Dino Katić: Naravno da je potreba za tim, zato mi non stop ponavljamo to da Lastovo mora 

imati Javnu vatrogasnu postrojbu, jer mi ne želimo Lastovo staviti u privilegirani položaj u 

odnosu na neko mjesto na kontinentu, ali sama dislociranost Lastova i činjenica da u slučaju 

nevolje, požara treba duži period da te snage dođu na otok. Mi to moramo imati za našu 

sigurnost i to je potreba Lastova, to načelnica zna i mi smo to komunicirali i prema 

Vatrogasnoj zajednici DNŽ i prema Hrvatskoj vatrogasnoj zajednici i sada je u postupku 

izrada te vatrogasne mreže i to jednostavno ide sporo, čekamo. Mi smo iskazali tu potrebu i 

jednostavno nije na nama, evo vidite na razini države sada je Banovina u procesu obnove i 

sada je sve stavljeno po strani i samo je to u fokusu, tako periodično svakih par godina se 

nešto pojavi što je u fokusu i sve drugo stoji. 

 

Gojko Antica: Ništa, idemo onda donijeti zaključak da nam je potrebno zbog tih i tih 

poslova, pripreme.  

 

Dino Katić: Ovo što ti govoriš, to sve znamo. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ta dva djelatnika koja sada imamo, oni po meni iz osobnog iskustva 

djelomično obavljaju svoj posao, konkretno na Pasaduru je pao bor, ja sam zvala 

komunalnog redara, on je stvarno reagirao, došao je gospodin s cisternom on je to popilao to 

je palo na sred asfalta i doslovno mi je rekao „tko je zvao za ovaj bor“, ja sam rekla „ja“, nije 

mi rekao sada ga pokupi nego ja sam obavio svoje i to je tako stajalo 5 dana dok se nas 5 

susjeda nismo skupili, izrezali do kraja pokupili i makli, on je rekao da to nije u njegovom 

opisu posla, ali to netko mora pokupiti. 

 

Antonia Frlan: Slažem se, ali mi njih zamolimo da to naprave, financira ih Općina u nekom 

dijelu, ali to nije naša ustanova i nitko ni načelnica im nije nadređena da im nešto 

zapovijeda. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Drugi put kada padne bor ja ih neću zvati, neka ga netko dođe 

pokupiti. 
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Dino Katić: Općina ima zakonsku obavezu neki minimum Proračuna izdvajati za 

vatrogastvo i ona to i radi. 

 

Anita Jančić Lešić: Isto tako svaki vlasnik s terena i privatni i Hrvatske šume su dužni 

brinuti o svome terenu, one su dužne brinuti o svome terenu. 

 

Gojko Antica: Ovo je baš super da govorimo, postoji mogućnost dodatne zarade 

vatrogasaca, o čemu pričamo, eto o tome pričamo, sufinanciraju se sami ja znam da su oni 

udruga, a mogu se još dodatno angažirati i zaraditi na koncu konca.  

 

Dino Katić: A znaš kako je, ako tebi nije u opisu tvoga radnoga mjesta nešto bili ti to radio, 

kada sam rekao bili Park prirode svojom logistikom ti si rekao nije nam to što si rekao? 

 

Gojko Antica: Nije nam to u Godišnjem planu. 

 

Anita Jančić Lešić: Pa tako nije ni njima u Godišnjem planu da rješavaju tuđe čestice i tuđe 

šume. 

 

Dino Katić:  O tome se radi, ovo što je načelnica rekla, malo dobre volje da je možda sjesti 

pa iz pozicije Parka prirode, čujte mi ćemo osmisliti plan i program rada, dat ćemo dvoje 

ljudi može li DVD dati jednoga ili dvojicu i da na taj način mi možemo to, što vi možete. 

Tako bi trebalo postupiti, da ne bacamo na njih jer će oni isto reći to nije moj posao. 

 

Gojko Antica: Dobro, sve sam razumio. 

 

Marinela Kvinta Lešić: To je jedini način. 

 

Gojko Antica: Ovo što je rekla Marinela, to je njihov dodatni posao bez da su išta dobili 

para, a ovo što ja govorim je nekakav ugovor, nekakav razvoj poslova, zapošljavanja da 

mogu i zaraditi nešto, ja mislim da su dobili pare od Hrvatskih šuma za ono što su napravili, 

o tome ja govorim, ne pasiva nego aktiva. 

 

Antonia Frlan: Ovo sve što govorite je slijedeća točka Godišnji provedbeni plan unapređenja 

zaštite od požara, ovo do sada je bilo Izviješće za prošlu godinu, ono što je bilo. 

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Izvješće o stanju zaštite 

od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara  na 

području Općine Lastovo u 2022. godini. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa četiri 

glasa „za“) donosi 

 

Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara  na području Općine Lastovo u 2022. godini. (u privitku) 

 

AD 7. GODIŠNJI PROVEDBENI PLAN UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD POŽARA 

OPĆINE LASTOVO ZA 2023. GODINU 

 

Predsjednik Dino Katić daje riječ Antoniji Frlan pročelnici Jedinstvenog upravnog odijela.  
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Antonia Frlan: Ovo je Plan koji se odnosi na 2023. godinu, u biti sada se cijela rasprava 

odnosila više na ovaj Godišnji provedbeni plan. Njime je predviđeno koje bi se sve 

preventivne mjere trebalo odraditi da bi se smanjila opasnost od požara, na koji način se 

prevoze opasne tvari u cestovnom prometu, da je potrebno educirati stanovništvo Općine 

Lastovo, na koji način se obrađuje poljoprivredno zemljište i prije početka požarne sezone 

na koji način treba očistiti rubne pojaseve i prosjeke na trasama dalekovoda. Dodano je i da 

će referent-komunalni redar tokom vršenja nadzora upozoravati odgovorne osobe u 

institucijama, osobito da su dužni čistiti taj rubni pojas vegetacije uz zgrade. 

 

Predsjednik Dino Katić otvara raspravu. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Raspravili smo više manje.  

 

Gojko Antica: Dobro, super, oni će obavijestiti one koji moraju to raditi i oni će to raditi, a 

neće raditi ništa i to je to. 

 

Marinela Kvinta Lešić: Ali to je jedino što je u moći nas ili Općine.  

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje raspravu i stavlja na glasovanje Godišnji provedbeni plan 

unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 2023. godinu. 

 

Nakon obavljenog glasovanja, predsjednik Dino Katić utvrdio je da se jednoglasno (sa četiri 

glasa „za“) donosi 

 

Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 2023. 

godinu. (u privitku) 

 

AD 8. VIJEĆNIČKA PITANJA 

 

Dino Katić: Ja bih samo pitao, zadnji puta smo raspravljali o Jadroliniji, o onome problemu 

sve znate. 

 

Anita Jančić Lešić: Veliki problem, trenutno nam je to još u rješavanju, nemam odgovora, to 

u svakom slučaju do ljeta moramo riješiti sada vozi trajekt Korčula jedno vrijeme ćemo biti 

mirni do travnja, do početka svibnja ćemo biti mirni, onda će nastati problem. 

 

Dino Katić: A onaj  problem karata, kada iz Splita idu dva auta za Lastovo i ostaneš bez 

karte. 

 

Anita Jančić Lešić: Na to i mislim, a mislim da ćemo jedino gradnjom luke i novim 

trajektom riješiti problem. 

 

Antonia Frlan: To se događa i zimi ako vozi trajekt Lastovo, a ako je trajekt Korčula zimi 

nema problema. 

 

Dino Katić: A pretpostavljamo da su zimi lošija vremena i vozi trajekt Lastovo. 

 

Antonia Frlan: Dobro, sada i ne vozi nitko. 
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Dino Katić: Dobro, znači do ljeta. 

 

Anita Jančić Lešić: Da. 

 

Predsjednik Dino Katić zaključuje sjednicu u 09:55 sati. 

 

Prema tonskom            Predsjednik  

zapisnik napisala                                                                                               Općinskog vijeća 

Nevena Čengija                                                                                                    Dino Katić, v.r. 

 

 

KLASA: 021-05/22-01/01 

URBROJ: 2145-02-23-2 

U Lastovu, 25. siječnja 2023. godine 

 

Prilog: 

 

₋ I. Izmjene i dopune Proračuna Općine Lastovo za 2023. godinu 

₋ Pravilnik o provedbi postupka jednostavne nabave 

₋ Odluka o izmjeni Odluke o koeficijentima za obračun plaće radnika Dječjeg vrtića 

Biser Lastova 

₋ Zaključak – kat.čest.zem. 13060/45 

₋ Izvješće o stanju zaštite od požara i stanju provedbe godišnjeg provedbenog plana 

unapređenja zaštite od požara  na području Općine Lastovo u 2022. godini 

₋ Godišnji provedbeni plan unapređenja zaštite od požara Općine Lastovo za 2023. 

godinu 

 

 

 

 

 

    

 

 

 

 

 

 

 

 

                

 

 


